
Dz.18.0020.1.15.2012
Podsumowanie:

XV sesja VI kadencji 
w dniu 13 lutego 2012 r.

Projekt porządku obrad 
XV sesji Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta zwołanej na 

poniedziałek
 13 lutego 2012 roku, godz. 18.00, siedziba 

Rady Dzielnicy XVIII na os. Centrum B bl 6.

1. Otwarcie sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji.
4. Projekty uchwał wnoszone przez Zarząd i komisje problemowe:
- w sprawie wygaśnięcia mandatu Tomasza Pollera– druk nr 1,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 2,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 3,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 4,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 5,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 6,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 7,
- w sprawie zadań powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych, 

gimnazjów, przedszkoli na rok 2012 – druk nr 8,
- w sprawie przeniesienia środków finansowych Dzielnicy XVIII na rok 2012 ustalonych 

uchwałą nr XIV/230/12 z dnia 16 stycznia 2012 w sprawie planu finansowego 
wydatków Dzielnicy XVIII na rok 2012 – druk nr 9,

- w sprawie opinii do ULI CP dla inwestycji pn.: „ Budowa nowego przekroczenia rzeki 
Wisły w m. Przewóz na gazociągu DN 500 Łukanowice-Tworzeń – wykonanie 
przewiertu kierunkowego L-600 mb” – działki nr 76/12, 79/2, 97 (obr. 43 Nowa Huta), 
537, 64, 65/1, 152/3, 153/2, 151/1 (obr. 108 Podgórze) – druk nr 10,

- w sprawie przesunięcia środków w ramach zadań powierzonych z zakresu prac 
remontowych dróg, chodników i oświetlenia na 2012 rok w Budżecie Miasta Krakowa z 
puli środków inwestycyjnych do puli środków bieżących – druk nr 11,

- w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy 
XVIII w 2012 roku – druk nr 12.

5.Wolne wnioski (na piśmie).
6.Informacje z pracy Zarządu.
7.Oświadczenia i komunikaty.
8.Ustalenie terminu następnej sesji.
9.Zamknięcie sesji.  
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Podjęte uchwały: 

XV/235/12 w sprawie wygaśnięcia mandatu Tomasza Pollera

XV/236/12     w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu  

 mieszkalnego
XV/237/12  w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu  

mieszkalnego
XV/238/12 w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu   

mieszkalnego
XV/239/12     w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego
XV/240/12    w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu  

   mieszkalnego
XV/241/12    w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu  

   mieszkalnego
XV/242/12    w sprawie zadań powierzonych w zakresie prac remontowych szkół  

   podstawowych, gimnazjów, przedszkoli na rok 2012
XV/243/12  w sprawie przeniesienia środków finansowych Dzielnicy XVIII na 

rok 2012 ustalonych uchwałą nr XIV/230/12 z dnia 16 stycznia 2012 

w sprawie planu finansowego wydatków Dzielnicy XVIII na rok 2012

XV/244/12  w sprawie opinii do ULI CP dla inwestycji pn.: „ Budowa nowego 

przekroczenia rzeki Wisły w m. Przewóz na gazociągu DN 500 

Łukanowice-Tworzeń – wykonanie przewiertu kierunkowego L-600 

mb” – działki nr 76/12, 79/2, 97 (Obr. 43 Nowa Huta), 537, 64, 65/1, 

152/3, 153/2, 151/1 (Obr. 108 Podgórze)

XV/245/12 w sprawie przesunięcia środków w ramach zadań powierzonych z 

zakresu prac remontowych dróg, chodników i oświetlenia na 2012 rok 

w Budżecie Miasta Krakowa z puli środków inwestycyjnych do puli 

środków bieżących

XV/246/12 w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia 

priorytetowe Dzielnicy XVIII w 2012 roku

XV/247/12 w sprawie przesunięcia środków w ramach zadań powierzonych z 

zakresu modernizacji ogródków jordanowskich na 2012 rok w budżecie 
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Miasta Krakowa z puli środków inwestycyjnych do puli środków 

bieżących
XV/248/12 w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia 

do Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych przez Radę 

Dzielnicy XVIII Nowa huta do realizacji w latach 2012-2014
XV/249/12 w sprawie opinii do ustanowienia prawa trwałego zarządu na działce nr 

631/2 obr. 46 w Krakowie

Dz.18.0020.1.15.2012

PROTOKÓŁ
XV SESJI RADY DZIELNICY XVIII Nowa Huta 

XV sesja Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta odbyła się 13 lutego 2012 r. w siedzibie 
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Dzielnicy XVIII os. Centrum B 6.
 

W załączeniu:
1) Lista obecności radnych– zał. nr 1.
2) Wnioski o wprowadzenie projektów uchwał pod obrady - załączniki nr: 2, 3 i 4.

3) Poprawka radnej Marii Sajdak do projektu uchwały na Druku nr 14 – zał. nr 5.
4) Poprawka radnej Krystyny Frankiewicz do projektu uchwały na Druku nr 14 – zał. nr 6.
5) Oryginały uchwał - zał. nr 7.
6) Wolne wnioski radnej Anny Stabryły – zał. nr 8, 9.
7) Wolny wniosek radnej Marii Sajdak – zał. nr 10.
8) Wolny wniosek radnej Miłosławy Ciężak – zał. nr 11.

_________________________________

XV sesję Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta otworzył o godz. 18.00 Przewodniczący 
Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII, Pan Stanisław Moryc, który serdecznie przywitał obecnych 
na sali i stwierdził quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący przystąpił do zatwierdzenia porządku obrad. Projekt porządku został 
doręczony do skrytek wraz z zaproszeniem na sesję.
Projekt porządku obrad obejmował:
1. Otwarcie sesji.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji.
4. Projekty uchwał wnoszone przez Zarząd i komisje problemowe:
- w sprawie wygaśnięcia mandatu Tomasza Pollera– druk nr 1,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 2,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 3,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 4,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 5,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 6,
- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego – druk nr 7,
- w sprawie zadań powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych, 

gimnazjów, przedszkoli na rok 2012 – druk nr 8,
- w sprawie przeniesienia środków finansowych Dzielnicy XVIII na rok 2012 ustalonych 

uchwałą nr XIV/230/12 z dnia 16 stycznia 2012 w sprawie planu finansowego 
wydatków Dzielnicy XVIII na rok 2012 – druk nr 9,

- w sprawie opinii do ULI CP dla inwestycji pn.: „ Budowa nowego przekroczenia rzeki 
Wisły w m. Przewóz na gazociągu DN 500 Łukanowice-Tworzeń – wykonanie 
przewiertu kierunkowego L-600 mb” – działki nr 76/12, 79/2, 97 (obr. 43 Nowa Huta), 
537, 64, 65/1, 152/3, 153/2, 151/1 (obr. 108 Podgórze) – druk nr 10,

- w sprawie przesunięcia środków w ramach zadań powierzonych z zakresu prac 
remontowych dróg, chodników i oświetlenia na 2012 rok w Budżecie Miasta Krakowa z 
puli środków inwestycyjnych do puli środków bieżących – druk nr 11,

- w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy 
XVIII w 2012 roku – druk nr 12.

5.Wolne wnioski (na piśmie).
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6.Informacje z pracy Zarządu.
7.Oświadczenia i komunikaty.
8.Ustalenie terminu następnej sesji.
9.Zamknięcie sesji.  

Prowadzący  obrady  Stanisław  Moryc  poinformował,  że  wpłynęło  3  wnioski  o 
włączenie pod obrady projektów uchwał:

 
- w sprawie przesunięcia środków w ramach zadań powierzonych z zakresu modernizacji 
ogródków jordanowskich na 2012 rok w Budżecie Miasta Krakowa z puli środków 
inwestycyjnych do puli środków bieżących (zał. nr 2).

Wszyscy radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały – Druk nr 13 
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 16 radnych
Za głosowało         –  16 radnych
Przeciw        -    0
Wstrzymało się      -    0

- w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenie do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej oraz Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 
planowanych przez rade Dzielnicy XVIII Nowa Huta  w latach 2012 -2014 (zał. nr 3).

Wszyscy radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały – Druk nr 14
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 16 radnych
Za głosowało         –  16 radnych
Przeciw        -    0
Wstrzymało się      -    0

- w sprawie opinii do ustanowienia prawa trwałego zarządu na działce nr 631/2 obr. 46 w 
Krakowie (zał. nr 4).

Wszyscy radni otrzymali do skrytek kserokopię projektu uchwały – Druk nr 15
Prowadzący wniósł o wprowadzenie w/w projektu do porządku obrad.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 15 radnych
Za głosowało         –  15 radnych
Przeciw        -    0
Wstrzymało się      -    0

Prowadzący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad z w/w zmianami.  
Wyniki głosowania:
Głosowało: 15 radnych
Za głosowało          –  15 radnych
Przeciw         -    0
Wstrzymało się       -    0
Porządek obrad XV sesji został przyjęty.

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji.
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Przewodniczący  Stanisław Moryc  poinformował  radnych,  że  protokół  z  XIV sesji 
Rady Dzielnicy XVIII był do wglądu w Biurze Rady – nikt nie wniósł zastrzeżeń i uwag.
Przewodniczący stwierdził, że protokół z XIV sesji został przyjęty.

4. Projekty uchwał wnoszone przez Zarząd i komisje problemowe:

Przystąpiono do procedowania uchwał.
Prowadzący  obrady  Stanisław  Moryc  przedstawił  projekty  uchwał  przygotowane  przez 
Zarząd Dzielnicy XVIII Nowa Huta i komisje problemowe.

Druk  nr  1  –  projekt  Zarządu  –  referent  Stanisław  Moryc,  pozytywna  opinia  Komisji 
Rewizyjnej

- w sprawie wygaśnięcia mandatu Tomasza Pollera.
W dyskusji głos zabrali radni: Stanisław Maranda, Miłosława Ciężak, Katarzyna Kapelak-
Legut, Janusz Więcław, Krystyna Frankiewicz.
Przewodniczący odczytał opinię prawną przygotowaną przez Referat Legislacyjny Kancelarii 
Rady Miasta i Dzielnic Krakowa.    
W dalszej dyskusji głos zabrali radni; Janusz Więcław, Stanisław Moryc, Janusz Więcław, 
Stanisław Maranda,  Stanisław Moryc,  Józef Szuba,  Stanisław Maranda,  Stanisław Moryc, 
Krystyna Jastrzębska, Stanisław Maranda, Anna Stabryła, Stanisław Moryc, Anna Stabryła, 
Stanisław Moryc,  Anna Stabryła,  Janusz Więcław, Anna Stabryła,  Janusz Więcław, Anna 
Stabryła,  Stanisław  Moryc,  Anna  Stabryła,  Stanisław  Moryc,  Katarzyna  Kapelak-Legut, 
Stanisław Moryc, Józef Szuba – zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji, Krystyna 
Frankiewicz, Stanisław Moryc.
Radny Stanisław Maranda zgłosił wniosek formalny o 5 min przerwy.
Prowadzący ogłosił przerwę.

Po przerwie
 
Przewodniczący Stanisław Moryc poddał pod głosowanie projekt uchwały na Druku Nr 1.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało         –   10 radnych
Przeciw        -     9 radnych
Wstrzymało się      -     0
Uchwała nr XV/235/12.  

Prowadzący przywitał Radnego MK Tomasza Urynowicza.

Druk  nr  3  –  projekt  Zarządu  –  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji 
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –   17 radnych
Przeciw        -     0
Wstrzymało się      -     0
Uchwała nr XV/236/12.  
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Druk  nr  2  –  projekt  Zarządu  -  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji 
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –   17 radnych
Przeciw        -     0
Wstrzymało się      -     0
Uchwała nr XV/237/12.  

Druk  nr  4  –  projekt  Zarządu  -  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji 
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –   17 radnych
Przeciw        -     0
Wstrzymało się      -     0
Uchwała nr XV/238/12.  

Druk  nr  5  –  projekt  Zarządu  -  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji 
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –   17 radnych
Przeciw        -     0
Wstrzymało się      -     0
Uchwała nr XV/239/12.  

Druk  nr  6  –  projekt  Zarządu  -  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji 
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –   17 radnych
Przeciw        -     0
Wstrzymało się      -     0
Uchwała nr XV/240/12.  

Druk  nr  7  –  projekt  Zarządu  -  referent  Małgorzata  Bąk,  pozytywna  opinia  Komisji 
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych

- w sprawie opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego.
Wyniki głosowania:
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Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –   17 radnych
Przeciw        -     0
Wstrzymało się      -     0
Uchwała nr XV/241/12.  

Druk nr 8 – projekt Zarządu - referent Andrzej Kowalik, pozytywna opinia Komisji Edukacji, 
Turystyki i Sportu

- w sprawie zadań powierzonych w zakresie prac remontowych szkół podstawowych, 
gimnazjów, przedszkoli na rok 2012

Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało         –   11 radnych
Przeciw        -     5 radnych
Wstrzymało się      -    3 radnych
Uchwała nr XV/242/12.

Druk  nr  9  –  projekt  Zarządu  –  referent  Stanisław  Moryc,  pozytywna  opinia  Komisji 
Rewizyjnej.

- w sprawie przeniesienia środków finansowych Dzielnicy XVIII na rok 2012 ustalonych 
uchwałą nr XIV/230/12 z dnia 16 stycznia 2012 w sprawie finansowego wydatków 
Dzielnicy XVIII na rok 2012

Wyniki głosowania:
Głosowało: 17 radnych
Za głosowało         –   17 radnych
Przeciw        -     0
Wstrzymało się      -     0
Uchwała nr XV/243/12.

Druk  nr  10  –  projekt  Zarządu  –  referent  Janusz  Więcław,  pozytywna  opinia  Komisji 
Planowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska, Mienia i Rozwoju Gospodarczego.

- w sprawie opinii do ULI CP dla inwestycji pn.: „Budowa nowego przekroczenia rzeki 
Wisły w m. Przewóz na gazociągu DN Łukanowice-Tworzeń – wykonanie przewiertu 
kierunkowego L-600 mb” – działki nr 76/12, 79/2, 97 (obr. 43 Nowa Huta),  537, 64, 
65/1, 152/3, 153/1, 151/1 (obr. 108 Podgórze).

W dyskusji głos zabrali radni: Miłosława Ciężak, Janusz Więcław, Edward Porębski, Józef 
Szuba, Janusz Więcław, Józef Szuba.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało         –     17 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymał się        -       1 radny
Uchwała nr XV/244/12.

Druk  nr  11  –  projekt  Zarządu  –  referent  Jerzy  Daniec,  pozytywna  opinia  Komisji 
Infrastruktury Komunalnej.
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- w sprawie przesunięcia środków w ramach zadań powierzonych z zakresu prac 
remontowych dróg chodników i oświetlenia na 2012 rok w Budżecie Miasta Krakowa  z 
puli środków inwestycyjnych do puli środków bieżących.

W dyskusji głos zabrali radni: Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc – przypomniał  podział 
środków na rok 2012 i omówił nową procedurę realizacji zadań, Stanisław Maranda, Józef 
Szuba, Stanisław Maranda, Józef Szuba, Stanisław Maranda, Józef Szuba, Miłosława Ciężak, 
Stanisław Moryc, Stanisław Maranda, Marian Paciorek, Stanisław Moryc.  
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało         –     11 radnych
Przeciw         -      3 radnych
Wstrzymało się      -       4 radnych
Uchwała nr XV/245/12.

Druk  nr  12  –  projekt  Zarządu  -  referent  Andrzej  Kowalik,  pozytywna  opinia  Komisji 
Edukacji, Turystyki i Sportu, pozytywna opinia Komisji Kultury i Zabytków

- w sprawie podziału środków przeznaczonych na przedsięwzięcia priorytetowe Dzielnicy 
XVIII w 2012 roku.

Radna Miłosława Ciężak zgłosiła wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do komisji 
w celu przygotowania odrębnych druków, Stanisław Maranda, Miłosława Ciężak, Stanisław 
Moryc, Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc, Miłosława Ciężak.

Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w wniosek formalny.    
Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało         –     7 radnych
Przeciw        -    12 radnych
Wstrzymało się      -      0

Prowadzący poddał pod głosowanie projekt uchwały na Druku nr 12.    
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało         –   11 radnych
Przeciw        -      3 radnych
Wstrzymało się      -      4 radnych
Uchwała nr XV/246/12.
Radna Krystyna Frankiewicz zgłosiła votum separatum do uchwały.

Przewodniczący ogłosił 10 min przerwy.

Po przerwie

Druk  nr  13  –  projekt  Zarządu  –  referent  Stanisław  Moryc,  pozytywna  opinia  Komisji 
Edukacji, Turystyki i Sportu

- w sprawie przesunięcia środków w ramach zadań powierzonych z zakresu modernizacji 
ogródków jordanowskich na 2012 rok w Budżecie Miasta Krakowa  z puli środków 
inwestycyjnych do puli środków bieżących.

Wyniki głosowania:
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Głosowało: 15 radnych
Za głosowało         –     10 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       5 radnych

Prowadzący zarządził reasumpcję głosowania ze względu na podwójne głosowanie radnego.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 14 radnych
Za głosowało         –      9 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       5 radnych
Uchwała nr XV/247/12.

Druk nr 14 – projekt Zarządu – referent Stanisław Moryc, Mariusz Woda, pozytywna opinia 
Komisji Edukacji, Turystyki i Sportu

- w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzania do Wieloletniej 
Prognozy Finansowej oraz Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych 
planowanych przez Radę Dzielnicy XVIII Nowa Huta do realizacji w latach 2012 – 2014.

W dyskusji  na  temat  procedury,  potrzeb  i  zasad wykonywania  projektów,  modernizacji  i 
doposażenia  ogródków  jordanowskich  głos  zabrali  radni:  Miłosława  Ciężak,  Stanisław 
Moryc, Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc, Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc, Mariusz 
Woda,  Stanisław  Moryc,  Miłosława  Ciężak,  Mariusz  Woda,  Edward  Porębski,  Mariusz 
Woda,  Stanisław  Moryc,  Mariusz  Woda,  Miłosława  Ciężak,  Stanisław  Moryc,  Mariusz 
Woda,  Miłosława  Ciężak,  Józef  Szuba,  Miłosława  Ciężak,  Stanisław  Moryc,  Edward 
Porębski, Stanisław Moryc, Janusz Więcław, Józef Szuba – zaapelował do Radnych MK o 
zwiększenie  środków  na  ogródki  jordanowskie  na  terenie  Dzielnicy  XVIII,  Stanisław 
Maranda, Stanisław Moryc, Edward Porębski, Stanisław Moryc.
 
Radna  Maria  Sajdak  zgłosiła  poprawkę  Nr  1  do  Druku  nr  14  –  dodaje  się  paragraf  6 
„Opracowanie projektu doposażenia ogródka jordanowskiego wraz realizacją w os. Zgody 8” 
(zał. nr 5).

Radna Krystyna Frankiewicz zgłosiła poprawkę Nr 2 do Druku nr 14 - dodaje się paragraf 6 
„Opracowanie  projektu  doposażenia  ogródka  jordanowskiego  wraz  realizacją  w  os. 
Ogrodowe 5” (zał. nr 6).

Przewodniczący  wyjaśnił,  że  wszystkie  ogródki  zostaną  sukcesywnie  wprowadzone  do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej i zaapelował o wycofanie poprawek.
Radne nie wycofały poprawek.

W dalszej dyskusji głos zabrali radni: Krystyna Frankiewicz, Stanisław Maranda, Stanisław 
Moryc,  Krystyna  Frankiewicz,  Mariusz  Woda,  Krystyna  Frankiewicz,  Mariusz  Woda, 
Stanisław Maranda, Krystyna Frankiewicz, Marian Paciorek, Krystyna Frankiewicz, Marian 
Paciorek, Krystyna Frankiewicz, Marian Paciorek, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz, 
Stanisław  Moryc,  Krystyna  Frankiewicz,  Marian  Paciorek,  Stanisław  Moryc,  Krystyna 
Frankiewicz, Stanisław Moryc, Krystyna Frankiewicz.
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Przewodniczący  Stanisław  Moryc  wyjaśnił,  że  w  związku  z  poprzednią  uchwałą  należy 
podać, który ogródek należy wykreślić  z projektu uchwały, tak by w jego miejsce wpisać 
zaproponowany w poprawce.

W dalszej dyskusji na temat ogródka na os. Ogrodowym głos zabrali radni: Mariusz Woda, 
Krystyna Frankiewicz, Stanisław Moryc.

Radna Krystyna Frankiewicz zgłosiła do wykreślenia ogródek na os. Centrum C 10.
Radna Maria Sajdak zgłosiła do wykreślenia ogródek na os. Zielonym 18.

W  dyskusji  na  temat  odesłania  projektu  uchwały  do  komisji  głos  zabrali  radni:  Janusz 
Więcław,  Józef  Szuba,  Janusz  Więcław,  Stanisław  Moryc,  Józef  Szuba,  Krystyna 
Frankiewicz,  Janusz  Więcław,  Marian  Paciorek,   Józef  Szuba,  Edward  Porębski,  marian 
Paciorek, Krystyna Frankiewicz Marian Paciorek, Miłosława Ciężak, Marian Paciorek.
Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Turystyki  i  Sportu  Andrzej  Kowalik  wyjaśnił,  że 
wielokrotnie odbywały się objazdy ogródków i ich stan jest dobrze znany.  

Radna Miłosława Ciężak zgłosiła wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do Komisji 
Edukacji w celu przeanalizowania wniesionych poprawek i ponownego rozpatrzenia projektu 
uchwały wraz z poprawkami.

Głos za wnioskiem formalnym wygłosił Stanisław Maranda, głos przeciw – Andrzej Kowalik. 
Przewodniczący Stanisław Moryc poddał pod głosowanie wniosek formalny.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało           –     8 radnych
Przeciw           -   10 radnych
Wstrzymało się        -      0 
Wniosek odrzucono.

Prowadzący  poddał  pod  głosowanie  poprawkę  Nr  1  radnej  Marii  Sajdak  –  zamiana  os. 
Zielonego 18 na os. Zgody 8.
Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało           –     8 radnych
Przeciw           -   10 radnych
Wstrzymało się        -      0 
Poprawkę odrzucono.

Prowadzący poddał pod głosowanie poprawkę Nr 2 radnej Krystyny Frankiewicz – zamiana 
os. Centrum C 10 na os. Ogrodowe 5.

Wyniki głosowania:
Głosowało: 19 radnych
Za głosowało           –     7 radnych
Przeciw           -   10 radnych
Wstrzymało się        -      2 radnych 
Poprawkę odrzucono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały na Druku nr 14.
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Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało           –   11 radnych
Przeciw            -    4 radnych
Wstrzymało się          -    3 radnych 
Uchwała nr XV/248/12.

Druk  nr  15  –  projekt  Zarządu  –  referent  Stanisław  Moryc,  pozytywna  opinia  Komisji 
Mieszkalnictwa, Rodziny i Osób Niepełnosprawnych

- w sprawie opinii do ustanowienia prawa trwałego zarządu na działce nr 631/2 obr. 46 w 
Krakowie

Wyniki głosowania:
Głosowało: 18 radnych
Za głosowało         –     18 radnych
Przeciw         -      0
Wstrzymało się      -       0
Uchwała nr XV/249/12.

5. Wolne wnioski.

Wolne  wnioski  –  radna  Anna  Stabryła   złożyła  2  wnioski  dotyczące  parkingu  i 
zapewnienia bezpieczeństwa pieszym na os. Centrum B (zał. nr 8 i 9), Maria Sajdak złożyła 
wniosek o naprawę dziury na os. Zgody 11 (zał. nr 10) oraz radna Miłosława Ciężak złożyła 
wniosek o przysłanie przez ZIKiT projekt parkingu na os. Centrum A 5-6 (zał. nr 11).

6. Informacja z pracy Zarządu.

Przewodniczący omówił spotkanie Przewodniczącego RMK z Przewodniczącymi Rad 
i  Zarządów  Dzielnic,  które  odbyło  się  w  dniu  31  stycznia  2012  i  przedstawił  wnioski 
skierowane  do  Komisji  ds.  Reformy  Ustroju  Samorządowego,  Współpracy  i  Dialogu 
Społecznego RMK.
Poinformował  o konsultacjach z dyrektorami szkół, odpowiedzi ZIKiT w sprawie sposobu 
odśnieżania chodników oraz remontów chodników na Placu Centralnym.
W dyskusji na temat przyczyn złego sposobu wykonania chodników na Placu Centralnym 
udział  wzięli  radni:  Miłosława  Ciężak,  Edward  Porębski,  Miłosława  Ciężak,  Stanisław 
Moryc,  Józef  Szuba,  Krystyna  Frankiewicz,  Stanisław  Moryc,  Stanisław  Maranda,  Józef 
Szuba, Miłosława Ciężak, Stanisław Maranda.    

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali do skrytek harmonogram sesji i terminy 
posiedzeń komisji problemowych (zatwierdzone przez komisje) na pierwsze półrocze 2012.

Radna  Miłosława  Ciężak  poruszyła  sprawę  zmiany  godziny  rozpoczynania  sesji  z 
godziny  17.00  na  godzinę  18.00  i  poprosiła  o  przesunięcie  godziny  posiedzeń  Komisji 
Zdrowia i Profilaktyki na godzinę 16.15.
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Radny  Edward  Porębski  zgłosił  problem  pokrywania  się  terminów  komisji  Rady 
Dzielnicy z komisjami Rady Miasta. 
Przewodniczący wyjaśnił, że zmianę terminów należy uzgodnić na komisjach problemowych.

7. Oświadczenia i komunikaty.

Radny  Edward  Porębski  odczytał  podziękowania  za  dofinansowanie  IX 
Małopolskiego Przeglądu Pieśni Patriotycznej.
Ponadto poruszył sprawę odpowiedzi na pismo w sprawie delegowania radnych w 2011 roku 
oraz zgłosił problem uszkodzonego zegara na Placu Centralnym.
W  dyskusji  głos  zabrali  radni:  Stanisław  Moryc,  Miłosława  Ciężak,  Edward  Porębski, 
Stanisław Moryc, Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc, Miłosława Ciężak, Stanisław Moryc.

Radna Krystyna Frankiewicz złożyła oświadczenie odnośnie osuwiska na skarpie przy 
os. Centrum E. Osuwisko zagraża bezpieczeństwu przechodniów, odbyła się wizja w terenie, 
została spisana notatka służbowa. Brak realizacji ustaleń w terminie do 1 miesiąca spowoduje 
zamknięcie przejścia. 

Radny MK Tomasz Urynowicz wyjaśnił, że w powyższej sprawie wielokrotnie były 
zgłaszane  interpelacje,  odpowiedzi  i  wnioski  są  dostępne  w BIP,  ekspertyza  geologiczna 
została wykonana, trwa procedura wyłaniania wykonawcy projektu remontu. Zaapelował by 
Rada Dzielnicy XVIII podjęła stosowna uchwałę.     

Radny  Marian  Paciorek  przypomniał  przewodniczącym  komisji  problemowych  o 
konieczności przygotowania planów pracy na bieżący rok.

Radna Anna Stabryła zapytała o termin usunięcia  rzeźby z  Alei  Róż.  Prowadzący 
wyjaśnił, że wg informacji ZIKiT umowa obowiązuje do końca I kwartału 2012. 
W dalszej dyskusji głos zabrali radni:  Anna Stabryła, Stanisław Moryc, Edward Porębski, 
Stanisław Moryc.

8. Ustalenie terminu następnej sesji.

 Przewodniczący  Rady  i  Zarządu  Dzielnicy  XVIII  Nowa  Huta  Stanisław  Moryc 
poinformował radnych o terminie następnej sesji, która odbędzie się w dniu 19 marca 2012  o 
godzinie 18.00 w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy XVIII.

Obecnych na sesji uznaje się za prawomocnie powiadomionych o terminie sesji.

9. Zamknięcie sesji.

      Przewodniczący Rady i  Zarządu Dzielnicy XVIII  Nowa Huta  Stanisław Moryc 
zamknął XV sesję o godz. 20.30 , wyczerpując cały program porządku obrad.
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Protokołowała :                    Przewodniczący Rady i Zarządu             
                                                                                    Dzielnicy XVIII

    Małgorzata Kowalska                    Stanisław Moryc
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